



THE GOVERNOR GENERAL · LA GOUVERNEURE GÉNÉRALE

### Message for National Engineering Month 2019

An engineering career can lead down many different paths. From design to construction to inventions (or even space exploration!)—engineering is how we improve the world in which we live. Engineering is a broad subject that touches many fields and it is a lot of fun! Engineers themselves are always thinking ahead: they develop strategies, conduct analyses and solve problems. They are behind every major project in our society!

In engineering, there is a place for you. A place where you can find your niche and contribute to the environment around you. All you need to begin is enthusiasm and passion. The rest can be learned.

National Engineering Month is a perfect time for all aspiring engineers to find out how to take the first steps toward a career in engineering. Through the activities organized all over the country during the month, you will discover what interests you and how to get involved. Learning about STEM (science, technology, engineering, math) is time well spent. It builds critical thinking and collaborative skills, and stimulates curiosity and creativity—all transferable talents that can help people, countries and societies succeed.

During National Engineering Month, aim high and dare to dream. And believe me—the sky is not the limit!



1 SUSSEX DRIVE · 1, PROMENADE SUSSEX  
OTTAWA · CANADA · K1A 0A1 · WWW.GG.CA



THE GOVERNOR GENERAL · LA GOUVERNEURE GÉNÉRALE

## Message pour le Mois national du génie 2019

Une carrière en génie peut ouvrir de nombreuses portes. Qu'on fasse du design, de la recherche, de la construction (ou même de l'exploration spatiale), le génie nous permet d'améliorer notre monde de mille et une façons. Le génie est un domaine qui offre des possibilités de travail dans de nombreuses disciplines et c'est passionnant! Les ingénieurs se projettent constamment dans l'avenir : ils formulent des stratégies, mènent des analyses et résolvent des problèmes. Ils sont au cœur de tous les grands projets de la société!

En génie, il y a une place pour vous. Vous pouvez y trouver une vocation et contribuer à votre environnement. Si vous avez la passion et l'enthousiasme nécessaires pour vous lancer, le reste, vous l'apprendrez.

Le Mois national du génie permet aux aspirants ingénieurs de découvrir ce qu'ils doivent faire pour entamer une carrière en génie. Grâce aux activités organisées partout au pays tout au long du mois, vous prendrez conscience de vos propres intérêts et des multiples façons de vous impliquer. L'apprentissage de la science, de la technologie, de l'ingénierie et des mathématiques est un investissement payant pour le futur. Cela aide à développer l'esprit critique, la collaboration, la curiosité et la créativité. Bref, cela permet d'acquérir des qualités hautement recherchées par les employeurs, tout en aidant les gens et les sociétés à progresser.

Durant le Mois national du génie, visez haut et osez rêver. Et vous pouvez me croire, rien n'est impossible!



1 SUSSEX DRIVE · 1, PROMENADE SUSSEX  
OTTAWA · CANADA · K1A 0A1 · WWW.GG.CA